

(本通告已發出 eClass 電子版通告，敬請 貴家長於閣下智能電話上細閱通告內容及簽署。)

\*由 2018 年 1 月 22 日起，本校將停止使用紙本形式的家長通告，敬希垂注。

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學通告

IC/SC/35C/17-18

敬啟者：

### 黃大仙區中學巡禮 2017 活動

黃大仙區家長教師會聯會有限公司與黃大仙區學校聯絡委員會合辦「黃大仙區中學巡禮 2017」活動，目的是協助小六學生及家長了解黃大仙區內中學的情況，現舉辦參觀區內中學的活動，屆時主辦單位將安排旅遊車接載參加的學生及家長到各中學參觀，詳情如下：

日期	19-11-2017 (日)
班別	六年級學生
集合時間	上午 7:45 至下午 5:00
集合地點	聖母書院 地址: 黃大仙龍鳳街 3 號
參觀中學	1. 聖母書院 2. 佛教孔仙洲中學 3. 樂善堂余近卿學 4. 樂善堂王仲銘中學 5. 潔心林炳炎中學
停留時間	每所中學約停留 45 分鐘
費用	每位 55 元，大小同價 (以上費用包括交通、午餐及保險)
注意事項	如活動當日天文台仍然懸掛紅雨、黑色暴雨訊號或八號以上颱風訊號，活動將會取消
負責老師	謝主任，6A 及 6B 班主任

請填妥以下回條及連同費用於二零一七年九月二十七日(星期三)或之前，交予班主任辦理為荷。

此致  
貴家長台鑒

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學

校長 \_\_\_\_\_ 謹啟  
(石志端)

註：

1. 如當天的空氣質素健康指數介乎 7 至 10 之間，所有呼吸系統有毛病的學生 (如哮喘、心臟病等) 將會被停止參加是項活動；如空氣質素健康指數高於 10 以上，是項活動將會取消。
2. 如遇天文台發出暴雨警告(黃色、紅色或黑色)、懸掛一號或以上颱風訊號，該日之參觀活動將取消。

二零一七年九月二十二日

(通告負責人：謝詠竹主任)

### 黃大仙區中學巡禮2017活動 回 條

(請於27/9/2017或以前交回班主任)

敬啟者：有關 貴校關於「黃大仙區中學巡禮 2017 活動」來函 IC/SC/35C/17-18 經已獲悉，本人現決定如下：

此覆

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學校長

\*  同意參加

家長：\_\_\_\_\_人；學生：\_\_\_\_\_人

費用共:\$\_\_\_\_\_ (每位 55 元)

\*  未暇參加

註 \*請適當□內加"✓"。

學生姓名	
班別	
家長姓名	
家長簽署	
聯絡電話	
日期	



IC/SC/35C/17-18

(Please note that eClass Parent Notice is available. Please read the notice and sign it on your mobile device.)

\*The school will STOP using PAPER NOTICE from 22/01/2018 onwards.

Islamic Dharwood Pau Memorial Primary School Notice

IC/SC/35/17-18

22 September,2017

Dear Parents,

**Wong Tai Sin Secondary Schools Expo 2017**

In order to let our students have a better understanding of the secondary schools in Wong Tai Sin District, Federation of Parent-Teacher Associations Wongtaisins District Limited and Wong Tai Sin District School Liaison Committee will organize Wong Tai Sin Secondary Schools Expo 2017 on 19 Nov, 2017 from 7:45am to 5:00pm. A coach service will be provided. Primary six students and parents are invited to participate in it. Details are as follows:

Date	19-11-2017 (Sunday)
Students	P.6 students
Time	7:45am – 5:00pm
Gather at	Our Lady’s College 3 Lung Fung Street, Wong Tai Sin, Kowloon
Visit Secondary School	1. Our Lady’s College (Girls’ School) 2. Buddhist Hung Sean Chau Memorial College 3. Lok Sin Tong Yu Kan Hing Secondary School 4. Lok Sin Tong Wong Chung Ming Secondary School 5. Kit Sam Lam Bing Yim Secondary School (Girls’ School)
Duration	Visit each secondary school for 45 minutes
Fee	\$55 per person (including lunch (Halal food), coach, insurance)
Remarks	When there is typhoon (tropical cyclone signal no.3 or above) or rainstorm (signal Amber, Red or Black), this activity will be cancelled.
Teacher-in-charge	Ms Tse, 6A and 6B class teachers

Please return the reply slip and money to the class teacher on or before 27 September, 2017.

Yours faithfully,

( Salim Sekena, Principal )

- The school will stop students who are susceptible to effects of air quality (e.g. those with heart or respiratory illnesses) from taking part in this activity if the Air Quality Health Index (AQHI) is within the range of 7 and 10 on that day. If the AQHI is above 10, the activity will be cancelled.
- When there is typhoon (tropical cyclone signal no.3 or above) or rainstorm (signal Amber, Red or Black), this activity will be cancelled.

(Person-in-charge for this notice: Ms Tse )

✂

**Wong Tai Sin Secondary Schools Expo 2017**



IC/SC/35/17-18

**Reply Slip**

(Please reply on 27/9/2017)

Dear Principal,

I have acknowledged receipt of your notice IC/SC/35/17-18 regarding Wong Tai Sin Secondary Schools Expo 2017.

\*  I would like to join the activity.

Adult: \_\_\_\_\_ Child: \_\_\_\_\_ (\$55 per person)

Total: \$ \_\_\_\_\_

I would not like to join the activity.

\*Please  where appropriate.

Student’s Name	
Class	
Parent’s Name	
Contact No.	
Parents’ signature	
Date	